
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 6 grudnia 2022 r. 

 

Or.0003.108.2022 

 

 

Pan 

Andrzej Pałka 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 

monitoringu Ronda Narodowych Sił Zbrojnych – informuję, że 

budowa infrastruktury monitoringu miejskiego wymaga opracowania 

dokumentacji projektowej  

i uzyskania zgodnie z obowiązującym prawem pozwoleń, co jest 

procedurą długotrwałą. Dodatkowo realizacja takiej inwestycji wymaga 

zabezpieczenia odpowiednich środków finansowych w budżecie Gminy.  

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 


